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Про розгляд електронної петиції

В доповнення до раніше наданої відповіді  на Вашу електронну петицію
щодо будівництва на території міста Кропивницького аквапарку (лист Міської
ради  міста  Кропивницького  від  02 червня  2020  року  №  Ко-6072/18-П)
повідомляємо наступне.

Ситуація по суті питання, викладеному у петиції, не змінюється. Крім того,
складна  епідеміологічна  ситуація  через  вагомі  об”єктивні  причини,  що
склалися  у  країні,  обумовлює  зосередження  ресурсів  на  реалізацію
першочергових  заходів  для  запобігання  поширенню  короновірусної  інфекції
COVID-19, та подолання її наслідків.

У  зв”язку  з  вищезазначеним,  питання  будівництва  на  території  міста
аквапарку  буде  розглянуто  при  покращенні  умов  і  наявності  відповідних
можливостей.
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